
  
 

P R O T O K O L L 
 
 
LANGRENNSKOMITÉMØTE nr. 2/ 2024-2026 sesongen - Norges Skiforbund Langrenn 

Dato: 10.08.2024  

 
Sted: Teams møte   

 
Tid:  19:00 – 21:00   

 
Langrennskomiteen:  Torbjørn Skogstad (leder), Tone Haugen Ramstad (nestleder), Yngve Thorsen,  
    Per Morten Nyeng, Berit Mogstad og Ragnhild Sivertsen. 

     
Ansatte:   Cathrine Instebø, og Brit Baldishol  

     
    Ulf Morten Aune, Peder Nævestad, Erik Husby og Lene Ådlandsvik deltar ved  
    evt innspill under sine områder 
 

Saksnr.  Sak  

12/2  
2024-2026 

Agenda  
Godkjenning av dagens agenda 
Godkjenning av referat 1 /2024-2026  

Vedtak: 
Langrennskomiteen vedtok agendaen 2/2024-2026 uten bemerkninger 
Langrenskomiteen vedtok referatet 1/ 2024-2026   

13/2  
2024-2026 

Ledelse, organisering, status handlingsplan/utviklingsprogram 

 
Rapport fra forrige periode: 
Cathrine og Sjur deltok på Arendalsuka, og deltok på mange møter med partnere og interessenter. 
Vi jobber med kommunikasjon, og levere gode leveranser til våre partnere mot VM. 

 
Neste periode: 
Planlegge fysisk LK møte  

 
Vedtak: 
Langrennskomiteen tok informasjonene om økonomi til orientering 
 

14/2  
2024-2026 

Økonomi 
 
Rapport fra forrige periode: 
Vi er klare om det kommer endringer 
Vi tenker kostnader i alle ledd, på alle nivåer. 
Juni og juli er nå stengt. Langrenn holder kostnadsbudsjettet 



Fokus på prognose.  

 
Neste periode: 
Fortsatt jobbe med fokus på å holde kostnadene nede 

 
Vedtak: 
Langrennskomiteen tok informasjonene om økonomi til orientering  

15/2  
2024-2026 

Internasjonalt arbeid 

 
Rapport fra forrige periode: 
Equinor International Junior Camp er gjennomført på Sjusjøen med 130 utøvere og trener fra 15 nasjoner. 
8 para utøvere fra 7 nasjoner var integrert i samlingen. 
Gode tilbakemeldinger fra utøvere og trenere. 
Tone og Cathrine var innom på besøk på tirsdagens pressedag. 

 
Neste periode: 
FIS høstmøte i Zurich fra 24. – 26. September. 
Anne Ragnhild er utpekt som leder for Para komiteen i langrenn i FIS 

 
Vedtak: 
Langrennskomiteen har utpekt representanter til å representere langrenn under høstmøte i Zurich 
 Cathrine Instebø i Women`s komite, Espen Bjervig i langrennskomiteen, Torbjørn Broks Pettersen i regel 
komite, Eiliv Furuly i turrenn komite, Ulf Morten Aune i WC komite, Asgeir Moberg i rulleski komite, Anne 
Ragnhild i para komite og Brit Baldishol i Youth and Children komite. 
 

16/2  
2024-2026 

Toppidrett: 
 

Rapport fra forrige periode: 
På vei inn i høsten har våre landslag gjennomført en meget god sommerperiode. Elitelagene kjørte i gang 
med nok en god samling i Østfold. Mange rulleskiøkter og stor mengde.  

 
Mange eliteløpere har deltatt på Blink og de siste konkurransene i Toppidrettsveka. 

Ny trener på rekrutt, Tinus er godt i gang med laget 
Kristian Dahl følger opp utøvere og fortsetter som et sterkt bindeledd mellom gymnasene og Norges 
Skiforbund. 
Para elite med ny trener Petter er også godt i gang med treningen. 
Det er gjennomført 8 sportsmøter i perioden,  

 
Neste periode: 
Neste rapportering fra lag vil bli gjennomført medio september både fra trenere og tillitsvalgte utøvere  

 
Vedtak: 
Langrennskomiteen tok informasjonene til orientering 

17/2  
2024-2026 

Markedsaktiviteter 
 
Rapport fra forrige periode: 
Det jobbes godt med å levere til våre samarbeidspartnere. 

 
Neste periode: 
Det er avtalt nye møter med samarbeidspartnere 



 
Vedtak: 
Langrennskomiteen tok informasjonen til orientering 
 

18/2  
2024-2026 

Arrangement: 
 
Rapport fra forrige periode: 

 
BLINK 
Liten økning på deltakelse aldersbestemt. Noen færre i elite, sammenlignet med året før. Arrangøren av 
BLINK er solide i gjennomføringen. Både for å ivareta sportslige ønsker, men også for å legge til rette for 
tilskuere, gjester og sponsorer. . BLINK med sine ca. 500 frivillige, gjør en utrolig bra jobb på 3 forskjellige 
arrangørsteder. Avsluttes i Sandnes by, hvor det er et stort engasjement for rulleski, landslagsløpere og 
konserter.  

 
Deltakere: 
Lysebotn: Ca. 530 deltakere 
BLINK Classics: 400 deltakere 
Sandnes sentrum: ca. 500 deltakere  

 
TV-tall  
Lysebotn: 261 000 (45%) 
BLINK Classics: 177 000(40%) 
Sandnes: Noe dårligere pga. OL 

 
Toppidrettsveka: 
En stor økning av antall deltakere sammenlignet med tidligere år. Opplever stor oppmerksomhet fram mot 
VM i Trondheim.  

 
Deltakere: 
Ca. 350 deltakere (seniorer) 

TV-tall 
Langløp Hitra: 248 000 (50%) 
Sprint Aure: 280 000 (50%) 
Granåsen: Tall kommer mandag. 
Neste periode: 
Videre temaer som NSF Langrenn bør diskutere framover rundt BLINK, TIV og rulleski generelt 

Hvor vil vi med rulleski og langrenn som helårsidrett?  
Hva skal NSF Langrenn prioritere framover?  
Hvordan sikrer vi vår relevans hele året? 

Vedtak: 
Langrennskomiteen tok informasjonene til orientering 

 

19/2  
2024-2026 

Anlegg: 
 
Rapport fra forrige periode: 
Anlegg med nye kart, men som er 5 år er administrativt godkjent innen 30.06 

 
Neste periode: 
Alle anleggseiere som nå har anlegg med utgåtte gamle kart må kontaktes for å sjekke om de ønsker en ny 



befaring for å få godkjente løyper 

 
Vedtak: 
Langrennskomiteen tok informasjonene til orientering 
 

20/2  
2024-2026 

Bredde, rekruttering, utvikling og kompetanse: 
 
Rapport fra forrige periode: 
Det er gjennomført mange barneaktiviteter på rulleski av Skiklubbutviklere. 
Sommerskiskole i både nord og sør.  
Det ble gjennomført rulleskiaktiviteter på Sjusjøen i forbindelse med Equinor International Junior Camp. 
Ikke stort oppmøte, men fikk filmet og tatt bilder av alle barn til kursmateriell.  

 
Neste periode: 
Møte med Skiklubbutviklere på Lygna den 26. - 28. august. 
Gjennomgang av kurs og aktiviteter som dreier seg om bredde og rekruttering.  
Jobbe med punkter til handlingsplan for langrenn. 

 
Vedtak: 
Langrennskomiteen tok informasjonene til orientering 

 

21/2  
2024-2026 

Samfunn og politisk arbeid: 
 
Rapport fra forrige periode: 
Torbjørn rapporterer fra skistyremøte siste periode 

 
Neste periode: 
Oppfølging av kretser – hvordan følger vi opp? 

 
Vedtak:  
Langrennskomiteen vil jobbe med dette under strategisamlingen og møtene i september. 

 
 

22/2  
2024-2026 

Eventuelt 
Ingen saker 

 
Vedtak: 

 

 


